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Please pay attention that this application is only used for the VDA 6.3 2016 global version. 
請注意：此申請表僅適用於VDA6.3:2016 版 （全球版）證書之展延。
Preliminary remarks

Please submit the following documents for each candidate請每位申請者提交以下文件:

· this filled in application form  請完整填寫本申請表
· a copy of your certificate or your auditor card  您的有效證書及稽核員卡片影本
· proof of auditing experience (see table)  稽核經歷之證明 (請見第6頁表格)
· proof of knowledge of the Automotive Core Tools  五大核心工具培訓證明
· digital passport photo of the applicant for the auditor card  申請者的大頭照電子檔
All documents shall be submitted in English or national language.

所有文件須以英文或官方語言提交。(台灣地區請使用繁體中文)
The processing fee of NTD 8925  (include VAT 5%) includes the application review, issue and delivery of a new VDA certificate as well as the VDA QMC database entry.

VDA6.3:2016 版證書延期費用為新台幣8,925元/人 (含稅)；此費用包含申請審核、頒發新效期VDA證書與稽核員卡片、開立統一發票，及登錄至VDA德國資料庫。
Please send the complete application by post or by mail to your training office.
請將完整的申請資料，透過電子郵件方式提交給 您的訓練單位。
Please follow all current provisions and important information regarding the application communicated previously!

請遵循所有現行的規範及上述與申請流程有關之重要資訊！

Application for extension for VDA 6.3 certified process auditors

VDA6.3:2016過程稽核員展延申請
Title, first name of the applicant 申請人英文名字(請與原始證書相同):


Last name of the applicant申請人英文姓氏(請與原始證書相同):


Date of birth (dd.mm.yyyy) 生日（日/月/年）:


Applicant´s actual company address  申請人之公司資訊:

Company name公司名稱:



Department部門:



Street街道:



Zip Code, City郵遞區號、城市:



State州（如為台灣地區可不填）:

Country國家:



Telephone聯繫電話:



E-Mail電子郵件:



發票資訊:

公司抬頭:
____________________________________________

公司統編:
____________________________________________

(Please tick the applicable box, enclose proofs, signature applicant)
請勾選、及附上相關證明，並請申請人於下方簽名)
1.
Proof of the validity period *有效期證明*

 FORMCHECKBOX 

Copy of the current certificate  目前的VDA6.3:2016證書影本

 FORMCHECKBOX 

Copy of the current auditor card  目前的VDA6.3:2016稽核員卡片影本
2.
Proof of auditing experience *稽核經歷證明*
 FORMCHECKBOX 

At least 5 (five) process audits and/or potential analysis (at least 10 audit days) as responsible auditor in the period of validity of the qualification. Internal as external process audits are accepted as well.
在證書效期內，作為主導稽核員(Lead Auditor)進行至少五次、且總計至少10個稽核日以上之外部過程稽核或潛在供應商分析；內部或外部的過程稽核都可以接受。
 FORMCHECKBOX 

A maximum of two (2) process audits can be conducted as remote or hybrid audits. As soon as an audit is partially performed remotely, it is considered a hybrid audit. The following VDA recommendation provides guidance on the subject of VDA 6.3 remote audits: VDA6.3_Remoteaudits_EN
     最多僅能進行兩個遠端的過程稽核或混合稽核。 只要有部分的稽核是用遠端的方式，此稽核即被視為混合稽核。
   *** VDA提供有關VDA 6.3遠端稽核的指南建議如附件。***

Please enter the conducted audits below on page 4 and get this confirmed with the signature of the QM manager or managing director.
請將已執行之稽核撰寫於第四頁表格中，並請品質管制經理或總經理簽字確認。
* If evidence of the required audit experience cannot be provided, the qualification can be extended only by attendance at a “VDA 6.3 – Workshop for certified process auditors” (ID 341):
*若稽核紀錄未符合規範，必須參加“VDA 6.3 –認證過程稽核員研討會”(ID341)，完成課程後方可申請展延:
 FORMCHECKBOX 

Certificate of attendance of “VDA 6.3 – Workshop for certified process auditors” (ID 341)


   “VDA 6.3 –認證過程稽核員研討會 (ID341)”参加證明
3.
Proof of knowledge of the Automotive Core Tools *五大核心工具知識證明*

 FORMCHECKBOX 

Certificate of qualification of “Automotive Core Tools for System and Process Auditors” 
(ID 417) 


“用於過程及系統稽核的汽車業核心工具 (ID417)”資格證書

or


 FORMCHECKBOX 

Certificate of attendance / certificate of VDA qualification “Automotive Core Tools Professional” (ID 415, 416 and possibly ID 450)

“汽車行業核心工具專業 (ID 415, ID 416, ID 450)” 参加證書/ 資格證書

or


 FORMCHECKBOX 

Proof of passed Online Quiz “Automotive Core Tools”*
“汽車業核心工具線上測驗” 通過證明
(請一併提供曾經在其他培訓單位上過五大核心工具課程之證書 (內訓或外訓皆可))

**
If the quiz is not passed, the training ”Automotive Core Tools for System and Process Auditors” (ID 417) must be completed.
*若未通過線上測驗，則必須參加“用於過程及系統稽核的汽車業核心工具(ID417)”培訓；完成課程後方可申請展延。

I herewith confirm that the information given is correct.  本人確認所有提交的資料正確無誤。
_______________________________________________________________________
Date, Name and Signature of the applicant   日期、姓名和申請人的簽名
Re Section 2: Proof of audit experience  第二部分: 稽核經歷證明
Please enter the conducted process audits and/or potential analysis in the following table (at least 5 audits with at least 10 audit days in the period of validity of the qualification):
請在表格內填寫，於資格有效期內所進行的外部過程稽核/潛在供應商分析/內、外部過程稽核紀錄。
(須至少五次、且總計至少10個稽核日以上之稽核):

A maximum of two (2) process audits can be conducted as remote or hybrid audits. As soon as an audit is partially performed remotely, it is considered a hybrid audit.

	Audit date
稽核日期
	Number of
audit days
稽核天數
	Audited 
organisation
稽核組織
	Audited
process(es)
稽核過程
	Type of audit
稽核類型
	On-site

Audit
現場稽核
	Remote-

Audit
遠端稽核
	Hybrid-audit
混合稽核

	
	
	
	
	Process

Audit
過程稽核
	Potential

Analysis
潛在分析
	
	
	

	
	
	
	
	 FORMCHECKBOX 

	 FORMCHECKBOX 

	 FORMCHECKBOX 

	 FORMCHECKBOX 

	 FORMCHECKBOX 
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	 FORMCHECKBOX 
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	 FORMCHECKBOX 


	
	
	
	
	 FORMCHECKBOX 

	 FORMCHECKBOX 

	 FORMCHECKBOX 

	 FORMCHECKBOX 

	 FORMCHECKBOX 


	
	
	
	
	 FORMCHECKBOX 

	 FORMCHECKBOX 

	 FORMCHECKBOX 

	 FORMCHECKBOX 

	 FORMCHECKBOX 


	
	
	
	
	 FORMCHECKBOX 

	 FORMCHECKBOX 

	 FORMCHECKBOX 
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	 FORMCHECKBOX 


	
	
	
	
	 FORMCHECKBOX 

	 FORMCHECKBOX 
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	 FORMCHECKBOX 


	
	
	
	
	 FORMCHECKBOX 

	 FORMCHECKBOX 

	 FORMCHECKBOX 

	 FORMCHECKBOX 

	 FORMCHECKBOX 
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	 FORMCHECKBOX 

	 FORMCHECKBOX 

	 FORMCHECKBOX 

	 FORMCHECKBOX 
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	 FORMCHECKBOX 

	 FORMCHECKBOX 

	 FORMCHECKBOX 

	 FORMCHECKBOX 


	
	
	
	
	 FORMCHECKBOX 

	 FORMCHECKBOX 

	 FORMCHECKBOX 

	 FORMCHECKBOX 

	 FORMCHECKBOX 



We herewith confirm the accuracy of the information given in section 2.

在此確認第二部分所提交的資訊均正確無誤。

Date, Name and Signature managing director or QM manager

日期及 總經理或品質管制負責人簽名

To be filled in by the training organisation / license partner  由培訓機構填寫:

	 Extension approved延期批准:




 FORMCHECKBOX 
  Yes是

 FORMCHECKBOX 
  No否

	 The following documents are missing / incomplete and must be provided in full:

以下文件以下不足，需補交完整:


	 Date日期:


	Application checked by申請檢查人:

Signature簽名: 


company stamp公司蓋章
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